
Koszalin, dnia 27.01.2022

INTERPELACJA 

Radny Tomasz Bernacki

Temat: Zamiana kostki kamiennej używanej na nową dla budowy niechcianej drogi na
Górze Chełmskiej

Panie Prezydencie,

W projekcie z 2016 roku i w pismach korespondującymi między urzędem miejskim 
w Koszalinie , a projektantem sporządzającym projekt dla niechcianej drogi na Górze 
Chełmskiej jest jasny zapis, ze będzie użyta kostka kamienna z odzysku z magazynów ZDM 
Koszalin, znak pisma : TUR.4422.76.2016.WCz z dnia 16.06.2016. Potwierdzenie znalazło 
się w zatwierdzonym projekcie, w przedmiarze i kosztorysie uwzględniającym kostkę 
inwestora, czyli koszt mniejszy o około 1,5-2 min zł.

Również to potwierdzono w specyfikacji technicznej przygotowanej dla przetargu 
w grudniu 2021. Zmiana w dokumentach przetargowych nastąpiła dopiero 24.01.2022 po 
pytaniach zainteresowanych oferentów.

Wszystko powyższe w żadnym stopniu nie wyjaśnia dlaczego zamieniono kostkę na 
nową zwiększając koszt budowy o wspomniane 1,5-2 min zł

W związku z powyższym proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

1. Co stało się z kostką kamienną, która została zarezerwowana przez Inwestora 
(Miasto Koszalin) na tę inwestycję zmniejszając w ten sposób koszt budowy 
niechcianej drogi na Górze Chełmskiej?

2. Czy została przedmiotowa kostka kamienna przekazana lub sprzedana innemu 
podmiotowi z poza samorządu gminnego Koszalin? Jeśli tak to proszę wskazać 
podmiot.

3. Czy posiadają Państwo dokumenty przekazania lub sprzedaży kostki kamiennej 
zarezerwowanej dla tej inwestycji?

4. Czy posiadają Państwo dokumenty ewentualnego wbudowania całej ilości kostki 
kamiennej zarezerwowanej dla tej inwestycji ujętej w przedmiarze projektanta?

5. Jakie będą podejmowane kolejne kroki jeśli w otwarciu ofert dla przedmiotowego 
przetargu nie starczy środków finansowych zaplanowanych w budżecie na rok 2022 ?

Z poważaniem: Radny Tomasz Bernacki



Koszalin, dnia 27.01.2022

INTERPELACJA 

Radny Tomasz Bernacki

Temat: W sprawie zmiany częstotliwości kursowania linii autobusowej nr 9 dla rejonu
ul. Żytniej

Panie Prezydencie,

Mieszkańcy i Rada Osiedla Raduszka zwrócili się z prośbą do ZDiT w Koszalinie 
o zwiększenie częstotliwości kursowania linii nr 9 w godzinach 7.00-9.00 i w powrocie 
z miasta Koszalin do ul. Żytniej w godz. 13.00-16.00. Są to godziny, w których jeżdżą dzieci 
i młodzież do i ze szkół.

Uważam, że uwagi i argumenty rodziców są ważne i muszą być pozytywnie 
rozstrzygnięte przez ZDiT w Koszalinie.

Nie można czekać aż do października 2022 roku. Mamy luty , a do zakończenia roku 
szkolnego jeszcze prawie 5 miesięcy. Zmiany w rozkładzie powinny być zmienione w trybie 
pilnym uwzględniając propozycje rodziców z ul. Żytniej.

W związku z powyższym proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

1. Czy zmiany zostaną dokonane niezwłocznie?
2. Jeśli nie to w jakim terminie?.

Z poważaniem: Radny Tomasz Bernacki


